
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 21. posiedzeniu Senatu 
w dniu 7 listopada 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Mirosława Drzewieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się do Pana Ministra z propozycją dokonania analizy możliwości dopuszczenia 
kontynuowania w roku następnym rozpoczętych w roku 2008 inwestycji w ramach programu 
"Orlik". Taka zmiana pozwoliłaby inwestorom sfinalizować inwestycje prowadzone w ramach 
programu "Orlik" w pierwszych miesiącach 2009 r. 

Program "Orlik" cieszy się ogromnym zainteresowaniem samorządów, znakomicie wychodzi 
naprzeciw potrzebom lokalnych społeczności, dzieci, młodzieży, osób dorosłych, mieszkańców 
terenów wiejskich. Wiele inwestycji zostało już zrealizowanych i oddanych do użytku, realizacja 
wielu kolejnych dobiega końca. Istnieje jednak ryzyko, w pojedynczych przypadkach, pewnych 
opóźnień, spowodowanych na przykład niekorzystnymi warunkami pogodowymi. Stąd wydaje 
się, że przedmiotowa propozycja jest słuszna i potrzebna. 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
 


